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Datum 2 maart 2016

Onderwerp Verstag RRO Vergadering 9 december 2015

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Wethouder Theunis

Schriftelijke vraag

ln het verslag RRO (Regionaal Ruimtelijk Overleg) van 9 december 2015 wordt onder agendapunt 5
vermeld dat de leden zorgen voor verspreiding naar onder andere de gemeenteraad van een korte
samenvatting van dat verslag.

Onder 3. b. Regionale Agenda Wonen 2016 wordt gesproken over een herverdeling van 50 woningen
tussen Roosendaal en Baarle-Nassau.

De leidt tot de volgende vragen.

t. Waarom zijn in het verleden geen verslagen, en op zijn minst de samenvatting daarvan, van
diverse RRO's, gedeeld met de gemeenteraad?

2. Heeft de wethouder deze samenvattingen wel gedeeld met zijn collega-wethouders en de

ambtenaren van Roosendaal?

3. Wat zijn de consequenties voor Roosendaal van de herverdeling met Baarle-Nassau voor 2016
en latere jaren?

4. Deelt de wethouder de mening van de VLP dat de herverdeling van woningen een beslissing van
de raad had moeten zijn?

5. lmpliceert deze herverdeling dat Roosendaal in het verleden wellicht niet voortvarend en

doortastend genoeg heeft geopereerd wat betreft woningbouw?

Namens de fractie van de VLP,

Jos Heeren
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Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

De verslagen van het RRO werden in het verleden niet standaard aan de gemeenteraad

toegezonden. Doorgaans worden in het RRO zaken behandeld die binnen de bevoegdheid van
het college vallen. Specifieke zaken die om raadsbesluiten vragen worden naar de raad

doorgeleid. Een voorbeeld daarvan is de het instellen van een groenfonds in 2015. Verslagen
van het RRO worden openbaar op de website bij de provincie gepubliceerd.

ln het RRO van december 20L5 werd het onderwerp "Ladder van duurzame verstedelijking"
besproken. Een belangrijk onderdeel hierbij is het "concept-Regionaal Woonperspectief'. U

bent als raad een aantal keren in de gelegenheid geweest om deze onderwerpen tot u te
nemen. Dit onderwerp geeft een nieuw inzicht op regionaal en lokaal woonbeleid. Dit
onderwerp is specifíek aanleiding geweest om het verslag van het RRO bij de raad onder de

aandacht te brengen.

Wij zijn daarom voornemens om het Regionaal Woonperspectief na vaststelling met uw raad

te bespreking op de doorwerking naar de Woonagenda en de Woningbouwprogrammering.

2. Ja. Daar waar andere portefeuilles betrokken zijn worden collega-wethouders geinformeerd

De regíonale woningbouwafspraken binnen het RRO bieden de mogelijkheid om op vele
manier programmatische afspraken met elkaar te maken. Zo is het ook mogelijk om binnen de
regio programma's tussen gemeenten te middelen. Voor Roosendaal zijn de consequenties
gering. Roosendaal heeft altijd behoedzaam geprogrammeerd. De komende jaren voorzien wij
bij de huidige marktontwikkelingen in Roosendaalgeen problemen in de programmering en

blijven wij binnen de kaders van de Woonagenda. Dit komt mede omdat sturing op de
eindvoorraad 2030, in combinatie van de wijze van programmering, voor Roosendaal nog veel
flexibiliteit biedt.

Nee. De woningbouwprogrammering is een bevoegdheid van het college. ln de Woonagenda
geeft de raad kaders aan voor het Woonbeleid.

6. Nee. Zie hiervoor de beantwoording van vraag 3

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,

3

4.

Toine Theunis,

Wethouder wonen


